
Wijkvernieuwing 

 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

Mijn naam is Evert Bosscher voorzitter van het Bewonersplatform De Hoogte. 

 

In de ambitie nota van 11 april 2023 wordt aangegeven wat er allemaal is bereikt in de 

wijken, er is veel aangepakt en over de aanpak over De Hoogte lees ik helaas niets en als 

bewonersplatform willen we graag met de bewoners en u als gemeente in gesprek 

hierover gaan. 

In de doelstelling van het Nationaal Programma Leefbaarheid en veiligheid lees ik de 

doelstelling om de meest kwetsbare gebieden in Nederland in 15-20 jaar te verbeteren, 

met subdoelen erbij. U zoekt het maar op maar Minister Marga Klompé kwam naar 

Groningen De Hoogte met hetzelfde verhaal en nam een bloemetje mee. Vogelaar kwam 

en riep de Gemeenteraad en nu gaan we eindelijk aan de slag maar 2023 zitten we 

onderaan, wat is er gebeurd. 

De Hoogte is een financieel zwak en sociaal arme wijk misschien dat we de 

verwachtingen en eisen meer naar een andere realiteit moeten brengen. Wanneer ik naar 

de cijfers kijk en naar die van de andere onderzoeken dan past De Hoogte er bij. Maar 

wat ik mis in de onderzoeken is de factor 'mens' en het perspectief op het leven. Wil je 

daar een doorbraak in en welke? Dit thema trof mij bij de bijeenkomst van het Sterk 

Netwerk waar perspectief op doorbraak het thema was. Met de bewonersplatform ga we 

Nick Pos coördinator armoedebeleid uitnodigen voor een dergelijke thema met alleen 

bewoners dus bottom up. Wat denken de bewoners nodig te hebben. Voor mijn overig 

verhaal sluit ik mij aan bij aantekeningen Wijkgesprek Selwerd/ Indische Buur/ De 

Hoogte (7/6/23). We hopen op een goede samenwerking waar de mens centraal staat en 

niet de 'politieke kleur' 
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